

COMMUNIQUE N° 036/SNI/DG/DOI/DAG/DOI.A/DAG.A/ALM
PORTANT PUBLICATION DES RESULTATS DE L'APPEL D'OFFRES
N°035/AONO/SNI/CIPM/25 DU 22 OCTOBRE 2025 POUR L'EXECUTION DES
SERVICES DE GARDIENNAGE DES PROPRIETES IMMOBILIERES DE LA SNI

Le Directeur Général de la Société Nationale d'Investissement du Cameroun (SNI) communique :

Par Décision N° 107/SNI/DG/DOI/DAG/DOI.A/DAG.A/ALM du 10 NOV 2025, le marché relatif à l'Appel d'Offres N°035/AONO/SNI/CIPM/25 du 22 octobre 2025 pour l'exécution des services de gardiennage des propriétés immobilières de la SNI est attribué ainsi qu'il suit :

Désignation	Adjudicataire	Montant TTC en FCFA	Délai d'exécution
Exécution des services de gardiennage des propriétés immobilières de la SNI	DAK GARDIENNAGE B.P : 1923 Yaoundé	75 628 350 FCFA	12 mois

L'entreprise adjudicatrice est invitée à se présenter de toute urgence, dès publication du présent communiqué, à la porte 131, 1^{er} étage de l'immeuble SNI pour la signature du marché.

Ampliations

- ARMP
- P/CIPM-SNI
- Entreprise adjudicataire
- Chrono
- Archives

af
Le Directeur Général
Mme YAUD AISSAOU

PRESS RELEASE N° 036 /SNI/DG/DOI/DAG/DOI.A/DAG.A/ALM
PUBLISHING THE RESULTS OF THE OPEN NATIONAL INVITATION TO
TENDER N° 035/AONO/SNI/CIPM/25 FOR THE CARETAKING OF THE REAL
ESTATE OF THE NATIONAL INVESTMENT CORPORATION (SNI)

The General Manager of the Cameroon National Investment Company (SNI) hereby communicates :

By Decision N° 107 /SNI/DG/DOI/DAG/DOI.A/DAG.A/ALM of **10 NOV 2025**, the contract relating to the open national invitation to tender N°035/AONO/SNI/CIPM/25 of OCTOBER 22nd 2025 for the caretaking of the real estate of the National Investment corporation (SNI):

Designation	Successful Tenderer	Amount All Taxes Included (ATI)	Completion time
Caretaking of the real estate of the National Investment corporation (SNI)	DAK GARDIENNAGE P O Box : 1023 Yaoundé	75 628 350 CFA F	12 months

The bid winner is invited to SNI's office door N°131 to sign all required documents. Furthermore, for details and removal of unsuccessful bid offers, please refer to the General Affairs Department located on the first floor, door 131 of SNI's headquarters in Yaoundé.

Enlargements

- ARMP
- P/CIPM-SNI
- Successful Tenderer
- Chrono
- Archives

